
Protokół Nr XXXVII/2021 

z Sesji Rady Gminy Osiek Jasielski 

z dnia 30 listopada 2021 r. 

 

Ad. 1. Otwarcie Sesji. 

 

Piotr Wojdacz – Przewodniczący Rady Gminy Osiek Jasielski - Na podstawie art. 20 ust. 1 

ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym otwieram XXXVII Sesję Rady Gminy 

w Osieku Jasielskim. Witam serdecznie wszystkich radnych przybyłych na dzisiejszą Sesję 

Rady. Witam Pana Wójta Andrzeja Stachurskiego. Witam również Pana Sekretarza Rafała 

Zająca. Witam Panią Skarbnik – Panią Małgorzatę Matuszyk. Witam też Przewodniczącą 

Gminnej Komisji Wyborczej, która dzisiaj wręczy nowo wybranemu Radnemu Rady Gminy 

Osiek Jasielski zaświadczenie o wyborze. Witam również nowego Radnego Pana Tadeusza 

Zawiszę. mam też zaszczyt przywitać nowo wybranego Sołtysa sołectwa Pielgrzymka Pana 

Stanisława Bala, który dzisiaj też na Sesji otrzyma zaświadczenie. Witam Panią z obsługi Rady 

– Panią Joannę Banach-Gancarz. 

 

Ad. 2. Wręczenie zaświadczenia o wyborze na radnego oraz złożenie ślubowania. 

 

Przewodniczący Rady - Wysoka Rado, dzisiaj taki niecodzienny porządek obrad, bo na 

samym początku dzisiejszej Sesji właśnie nastąpi wręczenie zaświadczenia poprzez 

Przewodniczącą Gminnej Komisji Wyborczej Panią Magdaleną Marek nowo wybranemu 

Radnemu z obwodu Osiek Jasielski Panu Tadeuszowi Zawiszy. Zapraszam Pana Radnego na 

środek, jak i również Panią Przewodniczącą. Proszę o powstanie. 

 

Przewodnicząca Gminnej Komisji Wyborczej w Osieku Jasielskim Pani Magdalena Marek 

wręczyła zaświadczenie od wyborze na radnego Panu Tadeuszowi Zawiszy. 

 

Przewodniczący Rady - Proszę o pozostanie jeszcze Pana Radnego na środku, ponieważ teraz 

nastąpi złożenie ślubowania poprzez Radnego. Ja odczytam rotę. Pan Radny na końcu powie 

“Ślubuję”, może dodać “Tak mi dopomóż Bóg”.  

“Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnego 

sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej 

mieszkańców". 

 

Tadeusz Zawisza - Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg. 

 

Ad. 3. Wręczenie zaświadczenia o wyborze na sołtysa. 

 

Przewodniczący Rady - Kolejną rzeczą, jaką musimy dokonać na dzisiejszej Sesji jest 

wręczenie zaświadczenia nowo wybranemu Sołtysowi. Zapraszam Pana Sołtysa też na środek 

sali i proszę Pana Wójta o wręczenie zaświadczenia o wyborze. 

 



Pan Wójt wręczył Panu Stanisławowi Balowi - Sołtysowi wsi Pielgrzymka zaświadczenia 

o wyborze. 

 

Ad. 4.  Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady - Pozwólcie Państwo, że dalszą część Sesji poprowadzę na siedząco. 

Na podstawie listy obecności stwierdzam, że na 15 radnych ustawowego składu obecnych jest 

14 radnych. Nieobecny Radny to Tomasz Ropa z przyczyn zawodowych, a więc obrady 

i uchwały podjęte na Sesji będą prawomocne. 

 

Radni obecni na Sesji: 

1. Dariusz Brej – Pielgrzymka, 

2. Paweł Ciuła – Pielgrzymka, 

3. Tadeusz Gumienny– Zawadka Osiecka, 

4. Henryka Gumienna – Zawadka Osiecka, 

5. Łukasz Gortad – Czekaj, 

6. Krzysztof Kiciliński – Samoklęski, 

7. Marek Kiełbasa – Świerchowa, 

8. Piotr Kurcz – Załęże, 

9. Daniel Socha – Mrukowa, 

10. Piotr Wojdacz – Samoklęski, 

11. Kazimierz Wygonik – Załęże, 

12. Mariusz Zagórski – Świerchowa, 

13. Tadeusz Zawisza – Osiek Jasielski, 

14. Tomasz Źrebiec – Osiek Jasielski. 

(Lista obecności Radnych stanowi załącznik do protokołu) 

 

Radny nieobecny: 

1. Tomasz Ropa – Mrukowa 

 

Ponadto w Sesji uczestniczyli: 

1. Andrzej Stachurski - Wójt Gminy, 

2. Rafał Zając – Sekretarz Gminy, 

3. Małgorzata Matuszyk – Skarbnik Gminy, 

4. Stanisław Bal – Sołtys wsi Pielgrzymka, 

5. Ryszard Ociesielski – Sołtys wsi Samoklęski, 

6. Władysława Stachurska – Sołtys wsi Mrukowa, 

7. Władysław Świątek – Sołtys wsi Czekaj. 

 (Lista obecności Sołtysów i zaproszonych gości stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad. 5. Wprowadzenie ewentualnych zmian do porządku obrad 

 

Przewodniczący Rady - Porządek obrad przygotowany na XXXVII Sesję Rady Gminy Osiek 

Jasielski przedstawia się następująco: 



1. Otwarcie Sesji. 

2. Wręczenie zaświadczenia o wyborze na radnego oraz złożenie ślubowania. 

3. Wręczenie zaświadczenia o wyborze na sołtysa. 

4. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

5. Wprowadzenie ewentualnych zmian do porządku obrad. 

6. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości oraz 

zwolnień w tym podatku na terenie Gminy Osiek Jasielski. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr X/66/2019 Rady Gminy w Osieku 

Jasielskim z dnia 29 sierpnia 2019 roku w sprawie wyznaczenia inkasentów, ustalenia 

wysokości wynagrodzenie za inkaso oraz poboru w drodze inkasa należnych podatków 

od osób fizycznych, od nieruchomości, leśnego, rolnego oraz od opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia ośrodka wsparcia Klub "Senior+" w Świerchowej 

oraz połączenia go z Gminny Ośrodkiem Pomocy Społecznej w Osieku Jasielskim. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za 

pobyt w ośrodku wsparcia Klub "Senior+". 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLI/259/2010 Rady Gminy Osiek 

Jasielski z dnia 30 marca 2010 roku w sprawie nadania Statutu Gminnemu Ośrodkowi 

Pomocy Społecznej w Osieku Jasielskim. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia dopłaty do 1 m3 wody w 2022 r. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia dopłaty do 1 m3 ścieków w 2022 r. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2022 r. 

15. Informacja Wójta z wykonania uchwał podjętych na poprzedniej Sesji oraz z realizacji prac 

w okresie międzysesyjnym. 

16. Interpelacje radnych. 

17. Wolne wnioski i zapytania. 

18. Zakończenie Sesji. 

 

Przewodniczący Rady - Zapomniałem przywitać, ale jest obecny na Sesji kierownik 

Gminnego Zakładu Komunalnego Pan Robert Twardzik, którego też serdecznie witam. To jest 

cały porządek obrad przygotowany na dzisiejszą Sesję. Mamy również wniosek Wójta 

wprowadzenie jeszcze budżetu do dzisiejszego w porządku obrad, a bardziej zmiany w 

budżecie. W związku z tym, że został złożony wniosek o poszerzenie porządku obrad o uchwałę 

w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVI/181/2020 Rady Gminy Osiek Jasielski z dnia 30 grudnia 

2020 r. w sprawie budżetu Gminy Osiek Jasielski na rok 2021.  Na wniosek Wójta prosiłbym 

o poszerzenie w porządku obrad o ten punkt. W związku z tym wniosek poddaję pod 

głosowanie. Kto jest za przyjęciem wniosku o poszerzenie porządku obrad proszę o 

podniesienie ręki. Dziękuję. Kto jest przeciw? kto się wstrzymał od głosu? 14 głosów za 

poszerzeniem porządku obrad, a więc proponuję Wysoka Rado, aby ten punkt był umieszczony 

na 15 pozycji i kolejno te cztery punkty przed 16, 17, 18 i 19 o jedną pozycję wyżej. Zatem 

poddaję pod głosowanie porządek obrad. Kto jest za przyjęciem przedstawionego porządku 



obrad proszę o proszę o podniesienie ręki. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał od głosu? 

Porządek obrad Sesji nr XXXVII został przyjęty jednogłośnie 14 głosami za. 

 

Porządek po zmianach: 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Wręczenie zaświadczenia o wyborze na radnego oraz złożenie ślubowania. 

3. Wręczenie zaświadczenia o wyborze na sołtysa. 

4. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

5. Wprowadzenie ewentualnych zmian do porządku obrad. 

6. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości oraz 

zwolnień w tym podatku na terenie Gminy Osiek Jasielski. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr X/66/2019 Rady Gminy w Osieku 

Jasielskim z dnia 29 sierpnia 2019 roku w sprawie wyznaczenia inkasentów, ustalenia 

wysokości wynagrodzenie za inkaso oraz poboru w drodze inkasa należnych podatków 

od osób fizycznych, od nieruchomości, leśnego, rolnego oraz od opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia ośrodka wsparcia Klub "Senior+" w Świerchowej 

oraz połączenia go z Gminny Ośrodkiem Pomocy Społecznej w Osieku Jasielskim. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za 

pobyt w ośrodku wsparcia Klub "Senior+". 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLI/259/2010 Rady Gminy Osiek 

Jasielski z dnia 30 marca 2010 roku w sprawie nadania Statutu Gminnemu Ośrodkowi 

Pomocy Społecznej w Osieku Jasielskim. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia dopłaty do 1 m3 wody w 2022 r. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia dopłaty do 1 m3 ścieków w 2022 r. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2022 r. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVI/181/2020 Rady Gminy Osiek 

Jasielski z dnia 30 grudnia 2020 r. w sprawie budżetu Gminy Osiek Jasielski na rok 2021. 

16. Informacja Wójta z wykonania uchwał podjętych na poprzedniej Sesji oraz z realizacji prac 

w okresie międzysesyjnym. 

17. Interpelacje radnych. 

18. Wolne wnioski i zapytania. 

19. Zakończenie Sesji. 

 

Ad. 6. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji. 

 

Przewodniczący Rady - Protokół Sesji nr XXXVI był umieszczony na BIP-ie,  był również 

dostępny w biurze obsługi Rady w formie papierowej. Czy są jakieś pytania co do treści 

protokołu z poprzedniej Sesji, bardzo proszę. Jeśli nie ma pytań, to podaję treść protokołu Sesji 

nr XXXVI pod głosowanie. Kto jest za przyjęciem protokołu z poprzedniej Sesji proszę 



o podniesienie ręki.  Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał od głosu? Również protokół 

z poprzedniej Sesji został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości oraz zwolnień w tym podatku na terenie Gminy Osiek Jasielski. 

 

Przewodniczący Rady - Wysoka Rado, przechodzimy do pierwszej uchwały przygotowanej 

na dzisiejszą Sesję - podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości oraz zwolnień w tym podatku na terenie Gminy Osiek Jasielski. Wiem, że ten 

projekt uchwały był przedmiotem dyskusji na Komisji Budżetowej. Proszę może na samym 

początku Pana Przewodniczącego Komisji Budżetowej Pana Tomasza Źrebca o wyrażenie 

opinii, jaką wypracowała Komisja Budżetowa na temat tej uchwały. 

 

Radny Tomasz Źrebiec - Wysoka Rado, po burzliwych dyskusjach, bo niestety, ale będziemy 

obciążać zwykłych ludzi kosztami, Komisja jednogłośnie przyjęła, aby zmienić tę uchwałę 

i teraz żeby naliczać podatek. 

 

Przewodniczący Rady - Czy Przewodniczący ma tam wypisaną różnicę, jaka  jest przed 

zmianami, a po zmianach, bo to jest taka nieistotna ta różnica, znaczy istotna, tylko że nie jakaś 

Radykalna różnica, tylko wynikająca z inflacji. 

 

Tomasz Źrebiec - Różnica w podatku od działalności z 16,67 zł będzie 17,50 zł, a od gruntów 

od 0,67 zł na 0,83 zł. 

 

Przewodniczący Rady - Czyli 16 groszy. A więc takie zmiany są zaproponowane z podatków. 

takie zmiany zostały przyjęte przez Komisję Budżetową. Zatem takie zmiany proponujemy 

do przyjęcia przez Wysoką Radę. Bardzo proszę, czy są jakieś pytania w związku z tym 

projektem uchwały, z tą uchwałą, z tymi zmianami, bardzo proszę.  No to jak mówiłem, 

to już  było dyskutowane na wszystkie sposoby na komisji budżetowej. Zatem poddaję uchwałę 

pod głosowanie. Proszę o zajęcie stanowiska przez poszczególnych radnych co do tej uchwały. 

 

Odbyło się głosowanie nad projektem uchwały. 

Wynik głosowania: 

“za” 14 radnych, 

“przeciw” 0 radnych, 

“wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady - Stwierdzam, że na 14 radnych obecnych na Sesji, 14 radnych 

opowiedziało się za przyjęciem uchwały dotyczącej zmian w podatku.  

 

Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr X/66/2019 Rady Gminy w Osieku 

Jasielskim z dnia 29 sierpnia 2019 roku w sprawie wyznaczenia inkasentów, ustalenia 

wysokości wynagrodzenie za inkaso oraz poboru w drodze inkasa należnych podatków 



od osób fizycznych, od nieruchomości, leśnego, rolnego oraz od opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi. 

 

Przewodniczący Rady - Kolejnym punktem porządku obrad jest podjęcie uchwały w sprawie 

zmiany Uchwały Nr X/66/2019 Rady Gminy w Osieku Jasielskim z dnia 29 sierpnia 2019 roku 

w sprawie wyznaczenia inkasentów, ustalenia wysokości wynagrodzenie za inkaso oraz poboru 

w drodze inkasa należnych podatków od osób fizycznych, od nieruchomości, leśnego, rolnego 

oraz od opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. W związku z tym, że dołączył 

do nas Sołtys z miejscowości Pielgrzymka po wyborach, to ta uchwała musiała i tak trafić na 

sesję, jednakże tam są niewielkie zmiany, to może Pan Wójt tutaj o tych zmianach ewentualnie. 

Tutaj inkaso się procentowo troszkę zmienia. Bardzo proszę. 

 

Andrzej Stachurski - Wójt Gminy - Szanowni Państwo, Panie Przewodniczący, Panie 

i Panowie Radni, Panie i Panowie Sołtysi, to inkaso zostaje podniesione do 7 %, i to zakładamy 

na wszystkich miejscowościach. Do 7% inkaso wzrasta. Także wcześniej były to zróżnicowane 

kwoty, różne procentowo. Czekaj miał 5, jest w tej chwili 7, Mrukowa 5,5 na 7, Osiek Jasielski 

5,5 na 7, Pielgrzymka 4 % na 7 %, Samoklęski 3 % na 7 %, Świerchowa 4,25 % na 7 % i Załęże 

4,25 na 7, również Zawadka Osiecka 4,25 na 7. Było to różnie zróżnicowane, ale w tej chwili 

uśredniamy to do 7%.  I prosiłbym o podjęcie tej uchwały Szanowni Państwo. 

 

Przewodniczący Rady - Dziękuję bardzo Panu Wójtowi. Czy ktoś chciałby zabrać głos 

w związku z tą uchwałą? Poddaję uchwałę pod głosowanie. Proszę o zajęcie swojego 

stanowiska. 

 

Odbyło się głosowanie nad projektem uchwały. 

Wynik głosowania: 

“za” 14 radnych, 

“przeciw” 0 radnych, 

“wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady - Również uchwała przyjęta jednogłośnie 14 głosami Wysokiej Rady 

za. 

 

Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia ośrodka wsparcia Klub "Senior+" 

w Świerchowej oraz połączenia go z Gminny Ośrodkiem Pomocy Społecznej w Osieku 

Jasielskim. 

 

Przewodniczący Rady - I przechodzimy teraz do kilku uchwał dotyczących utworzenia Klubu 

“Senior+”, bo to się też wiąże z samą organizacją tego przedsięwzięcia, też określenie pod co to 

będzie przedsięwzięcie podlegać, w związku z tym zostały przygotowane te uchwały 

na dzisiejszą sesję. 

 



Przewodniczący Rady - Dziękuję Bardzo Pani Przewodniczącej za obecność na dzisiejszej 

sesji. 

 

Pani Magdalena Marek - Przewodnicząca Gminnej Komisji Wyborczej opuściła posiedzenie. 

 

Przewodniczący Rady - I przechodzimy do punktu 9 - podjęcie uchwały w sprawie utworzenia 

ośrodka wsparcia Klub "Senior+" w Świerchowej oraz połączenia go z Gminnym Ośrodkiem 

Pomocy Społecznej w Osieku Jasielskim. Bardzo proszę Pana Wójta. 

 

Wójt Gminy - Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo Radni, od już kawałka czasu były 

takie głosy, że trzeba coś na naszej Gminie stworzyć dla seniorów. Udało się nam złożyć 

wniosek. Otrzymaliśmy środki i taki Dom Seniora powstanie w miejscowości Świerchowa. 

Będzie się mieścił w Domu Ludowym. W tym momencie trwają prace wykończeniowe, 

ponieważ są tam prace związane z przebudową, z dostosowaniem tego obiektu. Także w tym 

momencie mamy tak, że jest to na końcówce. Firma kończy swoje prace i będzie to oddane 

w tym roku i od nowego roku będzie ten ośrodek funkcjonował. Będzie funkcjonował dla 20 

osób. Jeżeli chodzi logistycznie, to na pewno sobie Pani Kierownik, która będzie zatrudniona i 

Koordynator ustalą, jak to będzie i w jakich godzinach. Będą nabory też. Chciałbym, aby mogli 

skorzystać mieszkańcy z całej Gminy. Jeżeli będzie tak, że będzie więcej chętnych, będziemy 

się musieli zastanowić jak to logistycznie ułożyć, ale myślę, że naprawdę będą mogli tam 

spędzić seniorzy swój czas i wymienić swoje poglądy, spostrzeżenia, także będzie to 

z pożytkiem dla całej naszej Gminy. Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący Rady - Dziękuję bardzo Panu Wójtowi. Czy są pytania? Wysoka Rado, 

tą uchwałą właśnie powołujemy ten ośrodek wsparcia “Senior+” zlokalizowany 

w miejscowości Świerchowa i też łączymy go poniekąd z Gminnym Ośrodkiem Pomocy 

Społecznej, a więc to funkcjonowanie już będzie rozpoczęte, zatem poddaję uchwałę 

pod głosowanie.  

 

Odbyło się głosowanie nad projektem uchwały. 

Wynik głosowania: 

“za” 14 radnych, 

“przeciw” 0 radnych, 

“wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady - Uchwała również przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w ośrodku wsparcia Klub "Senior+". 

 

Przewodniczący Rady - Kolejna uchwała dotycząca tego przedsięwzięcia to uchwały 

w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodku wsparcia 

Klub "Senior+". I to Wsparcie zostało tam, w projekcie uchwały, określone. Czy są jakieś 



pytania? Te opłaty będą na niskim poziomie, bo to jest poziom 2 do 10 %, zatem symboliczne 

kwoty będą pobierane.  Są jakieś pytania w związku z tą uchwałą czy nie trzeba żadnych 

dodatkowych wyjaśnień? Zatem przechodzimy do głosowania. 

 

Odbyło się głosowanie nad projektem uchwały. 

Wynik głosowania: 

“za” 14 radnych, 

“przeciw” 0 radnych, 

“wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady - Uchwała przyjęta jednogłośnie 14 głosami za. 

 

Ad. 11.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLI/259/2010 Rady Gminy 

Osiek Jasielski z dnia 30 marca 2010 roku w sprawie nadania Statutu Gminnemu 

Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Osieku Jasielskim. 

 

Przewodniczący Rady - I trzecia uchwała, która reguluje właśnie to przedsięwzięcie 

to uchwała w sprawie zmiany Uchwały Nr XLI/259/2010 Rady Gminy Osiek Jasielski z dnia 

30 marca 2010 roku w sprawie nadania Statutu Gminnemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej 

w Osieku Jasielskim. Stricte ta uchwała, Wysoka Rado, jak już pewnie zauważyliście z tego 

projektu, to włącza poniekąd do funkcjonowania GOPS-u ten Klub Senior+. Nic więcej, tylko 

organizacyjnie tutaj w statucie też określa, żeby ten klub funkcjonował pod szyldem GOPS-u 

naszej Gminy. Czy są pytania w związku z tą uchwałą? Poddaję uchwałę pod głosowanie. 

 

Odbyło się głosowanie nad projektem uchwały. 

Wynik głosowania: 

“za” 14 radnych, 

“przeciw” 0 radnych, 

“wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady - Uchwała przyjęta również jednogłośnie 14 głosami za. 

 

Ad. 12.  Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia dopłaty do 1 m3 wody w 2022 r. 

 

Przewodniczący Rady - Wysoka Rado, dwie uchwały, które zawsze tak na przełomie 

listopada, grudnia pojawiają się na sesji. Pierwsza to jest w sprawie ustalenia dopłaty do 1 m3 

wody w 2022 r., druga natomiast w sprawie ustalenia dopłaty do 1 m3 ścieków w 2022 r. Mamy 

Kierownika, to bardzo proszę, aby nam pokrótce przedstawił czy też te zmiany nastąpią, 

czy dopłaty do tychże mediów nie ulegną zmianie. Bardzo proszę. 

 

Robert Twardzik - Kierownik Gminnego Zakładu Komunalnego w Osieku Jasielskim - 

Witam Pana Przewodniczącego, Wysoka Rado, jeśli chodzi o dopłaty w ogóle się nic nie 



zmienia. Dopłata zostaje na tym samym poziomie. I mieszkańcy nie będą więcej płacić. 

Ta sama dopłata co w 2021 roku. 

 

Przewodniczący Rady - Ta sama dopłata, zarówno dla Urzędu Gminy, w zakresie tego co musi 

dopłacić, jak i dla pojedynczego odbiorcy wody i osób, które wyrzucają ścieki. Dziękuje 

bardzo. Czy są jakieś pytania? Jeśli nie drożeje, nie budzi to większych emocji i pytań. Także 

dobrze, że na chwilę obecną nie musimy podnosić, bo rzeczywistość jest trochę inna, 

bo niestety jeśli chodzi o te podwyżki, to nas nie rozpieszcza. Jeśli nie ma pytań, to poddaję 

uchwałę pod głosowanie.  

 

Odbyło się głosowanie nad projektem uchwały. 

Wynik głosowania: 

“za” 14 radnych, 

“przeciw” 0 radnych, 

“wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady - Uchwała przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia dopłaty do 1 m3 ścieków w 2022 r. 

 

Przewodniczący Rady - Myślę, że możemy od razu przejść do głosowania nad drugą uchwałą 

w sprawie ustalenia dopłaty do 1 m3 ścieków w 2022 r. Proszę o zajęcie swojego stanowiska. 

 

Odbyło się głosowanie nad projektem uchwały. 

Wynik głosowania: 

“za” 15 radnych, 

“przeciw” 0 radnych, 

“wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady - Uchwała przyjęta również jednogłośnie. Wysoka Rado, proszę o 5 

minut przerwy. 

 

/5-minutowa przerwa w obradach/ 

 

Ad. 14. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy 

z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2022 r. 

 

Przewodniczący Rady - Wznawiam obrady XXXVII Sesji Rady Gminy W Osieku Jasielskim 

po krótkiej przerwie, przechodzimy do punktu 14 w porządku obrad, który przewiduje przyjęcie 

uchwały w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 



2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2022 r. Uchwała taka, 

jak zauważacie, co roku, pod koniec roku musi zostać podjęta i wysokość właśnie tej stawki, 

jaką mogą organizacje pozarządowe uzyskać z budżetu Gminy została określona na poziomie 

15000 zł. to pewnie taka najbardziej istotna informacja, którą uchwała zawiera. Czy są pytania 

w związku z tą uchwałą. Bardzo proszę Pana przewodniczącego Tomasza Źrebca. 

 

Tomasz Źrebiec - Czyli 15.000, ja rozumiem, 15.000 dla każdej organizacji pozarządowej 

czy 15.000 w sumie? 

 

Przewodniczący Rady - 15.000 zostało zaplanowane w budżecie, o które mogą organizacje 

po prostu aplikować, ale w sumie 15 tysięcy, nie dla każdej organizacji. To musi być kwota 

ogólna. Tu kwota została określona i zaplanowana na poziomie 15000 zł, A więc jest to, 

mówiąc kolokwialnie, do podziału. 

 

Tomasz Źrebiec - Dziękuję. 

 

Przewodniczący Rady - Dziękuję bardzo. Czy są jeszcze pytania bardzo proszę. Poddaję 

uchwałę pod głosowanie. Bardzo proszę o zajęcie swojego stanowiska co do tej uchwały. 

 

Odbyło się głosowanie nad projektem uchwały. 

Wynik głosowania: 

“za” 14 radnych, 

“przeciw” 0 radnych, 

“wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady - Uchwała przyjęta również jednogłośnie. 

 

Ad. 15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVI/181/2020 Rady Gminy 

Osiek Jasielski z dnia 30 grudnia 2020 r. w sprawie budżetu Gminy Osiek Jasielski na rok 

2021. 

 

Przewodniczący Rady - Wysoka Rado, została nam tylko uchwała, która została wprowadzona 

do porządku obrad uchwały, mianowicie zmiany w budżecie. w związku z tym że mamy obecną 

na sesji Panią Skarbnik bardzo proszę o zreferowanie tych zmian, które są proponowane w tej 

uchwale. 

 

Pani Małgorzata Matuszyk - Skarbnik Gminy Osiek Jasielski przedstawiła projekt uchwały 

w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVI/181/2020 Rady Gminy Osiek Jasielski z dnia 30 grudnia 

2020 r. w sprawie budżetu Gminy Osiek Jasielski na rok 2021. 

 

Przewodniczący Rady - Dziękuję bardzo Pani Skarbnik za przedstawienie zmian w dochodach 

i wydatkach w budżecie Gminy. Czy są pytania? Bardzo proszę. Ja tylko mam jedno, 



ten program “Laboratoria przyszłości”, w którym dotacja wyniosła 240.000 zł, obejmuje 

wszystkie szkoły? 

 

Skarbnik Gminy - Wszystkie szkoły i mogę przeczytać, o ile każda szkoła wnioskowała. 

Zawadka Osiecka - 30.000 zł, Mrukowa - 30.000 zł, Pielgrzymka - 30.000 zł, Załęże - 30.000 

zł, Osiek Jasielski - 60.000 zł, Samoklęski - 60.000 zł i dzisiaj jeszcze poszedł wniosek 

na Szkołę Podstawową w Świerchowej. Także czekamy. 

 

Przewodniczący Rady - I też na kwotę 30.000 zł? 

 

Skarbnik Gminy - Zobaczymy, ile nam przyznają. 

 

Przewodniczący Rady - Dziękuję bardzo. 

 

Wójt Gminy - Dwa słowa. Szanowni Państwo, więc tak, wnioski zostały złożone. To też jest 

podyktowane tym, że zależy to od ilości uczniów, także to nie jest tak, że szkoły sobie rzucą 

wnioski jakie chcą. Natomiast mieliśmy generalnie takie wątpliwości co do złożenia wniosku 

na szkołę w Świerchowej, ale po dzisiejszych rozmowach, Pani Dominika te rozmowy 

prowadziła z Ministerstwem i doszliśmy do wniosku, że jednak też składamy na tą szkołę, 

ewentualnie później te rzeczy, które zostaną zakupione, będą musiały być przekazane na inną 

szkołę, bo jest tam trwałość projektu. Także tak to będzie zrobione, ale będziemy również 

składać na szkołę w miejscowości Świerchowa. 

 

Przewodniczący Rady - Dziękuję bardzo. Nie ma więcej pytań co zmian w budżecie? Bardzo 

proszę. Czy ktoś z Wysokiej Rady ma jeszcze pytania co do zmian w budżecie? Zostało 

wszystko wydaje się skrupulatnie przez Panią Skarbnik, zarówno po stronie dochodów, 

jak i wydatków przedstawione, zatem poddaję uchwałę pod głosowanie w sprawie zmian 

w budżecie na bieżący rok. 

 

Odbyło się głosowanie nad projektem uchwały. 

Wynik głosowania: 

“za” 14 radnych, 

“przeciw” 0 radnych, 

“wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady - Zmiany zostały przyjęte jednogłośnie. 

 

Ad. 16. Informacja Wójta z wykonania uchwał podjętych na poprzedniej Sesji 

oraz z realizacji prac w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady - Realizując punkt 16 porządku obrad oddaję głos Panu Wójtowi celem 

przedstawienia prac w okresie międzysesyjnym. 

 



Wójt Gminy - Szanowni Państwo Radni, Panie Przewodniczący, uchwały zostały przekazane 

do realizacji. Z innych spraw, które w tym okresie miniony były prowadzone, więc tak, w tej 

chwili mamy ogłoszony przetarg na odbiór odpadów komunalnych. To mamy ogłoszony 

przetarg.  Czekamy na otwarcie przetargu na budowę trybuny miejscowości Samoklęski przy 

stadionie i to jest pierwszy etap - wykonanie fundamentów. Budowa boiska przy szkole 

w Mrukowej jest przygotowywana na przetarg w tej chwili. Myślę, że gdzieś około 15 grudnia 

zostanie on ogłoszony. Też mamy tam dosyć duże dofinansowanie i chcemy ten przetarg 

ogłosić. Może się nam uda jeszcze w tym roku. Musimy zrealizować to zadanie do końca 2022 

roku.   

Jesteśmy po przetargu do naszego PSZOK-a. Mieliśmy dwie oferty. Jedna z ofert była 308.000 

zł, druga oferta to 227.000 zł - Przedsiębiorstwo Robót Drogowo-Mostowych w Jaśle i teraz 

czekamy na podpisanie umowy i jeszcze w tym roku ta nawierzchnia bitumiczna zostanie 

wykonana i punkt odbioru odpadów selektywnych będziemy otwierać, żeby można było już 

tam działalność prowadzić. Tak jak wcześniej było wspomniane, Szanowni Państwo, w 

miejscowości Świerchowa, ten wniosek, który został złożony do Ministerstwa Rodziny i 

Polityki Społecznej, otrzymaliśmy środki w kwocie 155.000 zł, dotacje, około 40.000 to są 

środki nasze, środki z budżetu Gminy i to będzie funkcjonowało pod Gminnym Ośrodkiem 

Pomocy Społecznej.  Także na ten moment chyba tyle. Proszę, jeżeli są jakieś pytania, to proszę 

bardzo. 

 

Przewodniczący Rady - Dziękuję bardzo Panu Wójtowi. Czy są pytania? Bardzo proszę Pana 

Przewodniczącego Źrebca. 

 

Tomasz Źrebiec - Czyli tą dotację na wykonanie trybuny dzielimy na dwa, tak? 

 

Wójt Gminy - Nie dotację, tylko wykonanie zadania, czyli jeśli chodzi o budowę tej trybuny 

dzielimy przetarg na dwa etapy. Jest to pierwszy etap i pierwsza część to jest wykonanie 

fundamentów, ponieważ po ostatnim przetargu dosyć sporo to wyszło, ten przetarg, była jedna 

kwota na 260 tysięcy z jakimś haczykiem, a druga kwota to była 300 ponad i rozdzieliliśmy 

to i ogłosiliśmy pierwszą część tego pierwszego etapu. Także wykonanie fundamentów i kostki 

brukowej wokół tych fundamentów. Później w drugim przetargu będzie ogłoszony przetarg na 

wykonanie trybuny wraz z montażem. 

 

Tomasz Źrebiec - I zmieścimy się w 200 tysiącach? 

 

Wójt Gminy - Panie Przewodniczący, no czas pokaże, po to robimy przetarg. Nie możemy 

dzisiaj mówić o tym czy zmieścimy się czy nie. Zweryfikuję to na pewno przetarg. 

 

Tomasz Źrebiec - Ale szacunkowo to chyba już wiemy mniej więcej, ile to wynosi, bo były 

dwa przetargi i jeżeli teraz zrobimy w pierwszym etapie pracę, przetarg na pierwszy etap tak 

jak to już wiemy, ile mniej więcej, jakie firmy przedstawiły za drugi etap, czyli wykonanie 

trybuny. A w tej chwili metal chyba nie tanieje, tylko cały czas drożeje. 

 



Wójt Gminy – Dlatego, że nie tanieje nie czekaliśmy długo, tylko po unieważnieniu drugiego 

przetargu ogłosiliśmy trzeci i rozdzieliliśmy to, bo naszym zdaniem będzie to łatwiej, mówię 

o pierwszym etapie, tak jak mówię o tych fundamentach, Myślę, że większość firm tutaj 

z naszego terenu może to wykonać, a później ogłosimy przetarg na drugą część, czyli 

na zamontowanie całej tej trybuny. Także tutaj też liczymy na to, że to będzie taniej. Nie 

czekamy na przyszły rok, Jeżeli otworzymy, bodajże drugiego jest otwarcie, będziemy zaraz 

ogłaszać kolejny przetarg na budowę trybuny, ale zanim ten przetarg ogłosimy musimy 

rozstrzygnąć ten przetarg, który mamy w tym momencie ogłoszony. Jesteśmy dobrej myśli, że 

będzie to lepsza cena. No na pewno czas pracuję na naszą niekorzyść, bo te ceny nie będą 

niższe, ale tak jak mówię, zweryfikuje to na pewno przetarg. Powiem tak, Panie Radny, 

robiliśmy takie przetargi wcześniej, nawet na dokończenie budowy Domu Ludowego w Załężu, 

ale, że tak powiem, udało nam się nawet z tych kwot, które były na końcu te przetargi, tam były 

ponad 1.000.000, ponad 900.000, ostateczna kwota na końcowym przetargu była 809 czy 810 

tysięcy i w tej chwili wykonujemy, firma wykonuje te prace i myślę, że jest to w tej chwili, idą 

zgodnie z harmonogramem, chyba to troszkę z pracami do przodu. Teraz myślę, że spokojnie 

w przyszłym roku te prace zakończą i budynek zostanie oddany. Warta robić też przetargi 

i zaoszczędzić ponad 100.000 zł. Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący Rady - Dziękuję bardzo. Czy są jeszcze pytania? Pani Sołtys, Panowie 

Sołtysi ewentualnie w wolnych wnioskach, czy. W wolnych wnioskach może Panie Sołtysie. 

 

Ad. 17. Interpelacje radnych 

 

Przewodniczący Rady - To w takim razie przechodzimy do interpelacji. Czy są jakieś? 

 

Nie zgłoszono interpelacji. 

 

 

Ad. 18. Wolne wnioski i zapytania 

 

Przewodniczący Rady - Przechodzimy do wolnych wniosków. Teraz bardzo proszę Pana 

Sołtysa Ociesielskiego. 

 

Ryszard Ociesielski - Panie Wójcie, Wysoka Rado, Szanowni zebrani, ja mam pytanie 

związane z Klubem “Senior+”. Na jakiej zasadzie to będzie działać? Kto tam będzie mógł 

uczestniczyć? Czy już wiemy? Na zasadzie wniosku? Czy to ma być osoba pełno-, 

niepełnosprawna? 

 

Wójt Gminy – Panie Sołtysie odpowiem na pytanie czy będzie mogła uczestniczyć osoba 

niepełnosprawna. Tak, jest to obiekt przystosowany do przebywania takich osób. Jest tam 

przystosowany po prostu całe wejście, drzwi, dojazdy, także to wszystko jest przystosowane, 

są przystosowane. Tak samo szalety, to wszystko będzie przystosowane, to znaczy są 

przystosowane, bo to jest to już na takim etapie robót, że już właściwie są roboty końcowe, 

wygładzenie itd., ale będzie wszystko przystosowane dla osób niepełnosprawnych, osoby 



niepełnosprawne będą mogły uczestniczyć, także tak jak mówię seniorzy, pierwszeństwo 

będzie pewną dla seniorów oczywiście z naszej Gminy. Będzie prowadzony nabór i kryteria 

będą ustalone. Będzie zatrudniony kierownik i koordynator, także też będą osoby tam 

na co dzień, które będą się tym opiekować i będzie to działać pod egidą naszego GOPS-u, 

ale tak oczywiście osoby niepełnosprawne będą mogły z tego korzystać. 

 

Ryszard Ociesielski - Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący Rady – Dziękuję bardzo. Czy są jeszcze jakieś pytania ewentualnie? Wysoka 

Rado, to teraz ja pozwolę sobie zabrać głos i pragnę przypomnieć, i radnym, i sołtysom 

z naszych sołectw o spotkaniu, które jutro będzie miało miejsce, spotkaniu roboczym, 

dotyczącym opracowania Strategii Rozwoju Gminy na lata 2022– 2030. Będzie to spotkanie 

zorganizowane tutaj na sali narad. O frekwencję jest zawsze ciężko na tych spotkaniach. 

Zostało ono ustalone na godzinę 13:00, także kto z radnych, sołtysów mógłby wziąć udział 

w tym spotkaniu, to serdecznie zapraszamy, ponieważ będziemy opracowywać w formie 

roboczej i pracować nad tą Strategią, co by należało w poszczególnych miejscowościach do tej 

Strategii, tak zawsze jest łatwiej, gdy więcej osób uczestniczy, dlatego bardzo serdecznie 

zapraszam. Jeśli ktoś dysponuje wolnym czasem jutro, to na godzinę 13:00 do sali GOK-u 

w Osieku Jasielskim celem właśnie opracowania w tej Strategii na wspomniane lata. 

 

Wójt Gminy – Szanowni Państwo, jeszcze w sprawach różnych chciałem poinformować, 

że był u nas w Gminie Pan Kamil Mastaj z miejscowości Świerchowa, który zdobył tytuł 

mistrza świata w karate kyokushin. Był z pięknym pucharem. Zrobiliśmy sobie pamiątkowe 

zdjęcie, które też umieścimy w naszej gazetce. Pan Kamil podziękował, na moje ręce złożył 

podziękowania dla Państwa Radnych, dla Przewodniczącego i dla wszystkich, którzy 

go wspierają, a też chcę powiedzieć, że może skromne, ale jakieś tam wsparcie ma z naszej 

Gminy i te parę groszy też mu zawsze pomaga w tych jego działaniach i za to naprawdę 

dziękował, także jest to niebywały wyczyn. Tak jak mówię, mamy mistrza świata z naszej 

Gminy i z miejscowości Świerchowa. Myślę, że z tego cośmy rozmawiali, to Pan Kamil w tym 

kierunku te swoje pasje i te swoje właśnie sportowe możliwości będzie rozwijał. Życzymy 

mu jeszcze raz wszystkiego najlepszego i zdobywania kolejnych tytułów. Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący Rady - Chyba te najważniejsze zdobył, bo mistrzostwo świata to nie lada 

osiągnięcie. W imieniu radnych, sołtysów przyłączamy się do gratulacji i życzymy dalszych 

sukcesów w dyscyplinie karate kyokushin, bo jest to bardzo wymagająca i nieraz, trzeba 

powiedzieć, bolesna dyscyplina sportu, ponieważ odbywają się tam starcia full contact i nieraz 

doprowadzają do kontuzji, czego nie życzymy Panu Kamilowi, a życzymy tylko samych 

sukcesów na arenie światowej można powiedzieć. Czy są jeszcze jakieś wolne wnioski, bardzo 

proszę. Bardzo proszę Sołtysa Ociesielskiego. 

 

Ryszard Ociesielski – Mam jeszcze jedno pytanie. Może nie bezpośrednio do Pana Wójta, 

ale w kwestii dostarczenia wymiarów podatkowych. Czy w dniach, kiedy roznosimy wymiary 

podatkowe, nieraz jest tak, że ja byłem raz, dwa, tego nie było, wymagany jest podpis na liście 

czy wystarczy, gdy dostarczy się list do skrzynki? Bo jest na tyle dobrze, bynajmniej w naszej 



wsi, że generalnie skrzynka listowa jest w tej chwili na każdej posesji, czy to na furtce, czy 

to gdzieś tam na płocie, a jest to naprawdę bardzo czasochłonne ułożenie tych wszystkich 

wymiarów podatkowych alfabetycznie, już nie mówię numerycznie, bo nie jest człowiek 

w stanie, ale alfabetycznie, to pochłania no kilka dni i to trzeba naprawdę zapylać z tym, 

a później roznoszenie. Czy jest to wymóg, czy wystarczy, jak my to rozniesiemy, 

bo ja przynajmniej w kilku przypadkach pisałem dostarczono. 

 

Wójt Gminy - Panie Sołtysie, myślę, że odpowiem i będzie to odpowiedź dobra. Tak, 

wymagany jest podpis. Wtedy doręczenie jest skuteczne. To jest dobrze, jak podatnik weźmie 

ten dokument, który Pan mu zostawi i tą opłatę uiści, ale co w przypadku, gdy opłaty nie uiści 

i powie Panu, że Pan mu tego nie dostarczył. I tu się zacznie problem. Dlatego też jest 

wymagany podpis. Wiem, że czasem są problemy, ale żeby było doręczenie skuteczne 

powinien być podpis. 

 

Ryszard Ociesielski - Dziękuję bardzo. A wracając do tego mistrza świata, to nasza Gmina 

jest kopalnią mistrzów, ponieważ mamy dwóch mistrzów świata w tym stylu karate kyokushin. 

Nieskromnie powiem, że pierwszym był mój brat. 

 

Przewodniczący Gminy - Tak, tak, oczywiście, tylko że nie mamy świeżych informacji. Może, 

gdy ktoś się interesuje, to ma. Brat mieszka w Stanach, ale reprezentuje godnie barwy Polski 

przy występach swoich. To miejsce zajął w Świnoujściu, Panie Sołtysie? 

 

Ryszard Ociesielski – W Tokio. 

 

Dariusz Brej - Sekcję najmłodszych karacistów też mamy na terenie Gminy. 

 

Ryszard Ociesielski - Ten sport się u nas przyjął i się rozwija i jest bardzo dużo dzieci. 

 

Przewodniczący Rady - A mamy namacalne przykłady, że potencjał ta nasza miejscowość 

do tych sportów walki ma i należy to podtrzymywać i wszystko robić, żeby to się jednak 

krzewiło i rozwijało 

 

Ryszard Ociesielski - Ukłon w kierunku Gminy i kierownictwa za wsparcie, że zwracacie 

uwagę. To jest taki sport niszowy. Nie wszyscy i nie dla wszystkich. 

 

Wójt Gminy – Panie Sołtysie, dziękujemy za tę informację, bo pewnie nie wszyscy wiemy, 

ale faktycznie tak jest, bo też miałem okazję o tym słyszeć. Mamy świeżo tego naszego mistrza 

Kamila, dlatego też o tym mówimy, ale też, jak tutaj Państwo mówicie, mamy wiele dyscyplin 

i mamy to już młodzież, tak jak Radny Dariusz mówi, mamy też na naszej Gminie dużo osób, 

które uprawiają sporty walki, różne sporty walki i właśnie ćwiczą i mają osiągnięcia od tych 

najmłodszych, czy to piłka nożna czy karate czy inne rzeczy. Bardzo się cieszymy z tego 

powodu i naprawdę jest to duża promocja dla naszej Gminy, też cieszymy się, jeżeli zawodnicy 

nawet nie mieszkający w Polsce, ale reprezentują godnie polską flagę i nas jako Polskę, także 



cieszymy się bardzo i życzymy im naprawdę dalszych sukcesów i dużo dobra, wszystkiego 

najlepszego. 

 

Ad. 19. Zakończenie Sesji 

 

Przewodniczący Rady - Bardzo proszę, jeżeli ktoś chciałby zabrać głos w wolnych wnioskach. 

Jeśli nie ma chętnych, to na tym kończę XXXVII sesję Rady Gminy w Osieku Jasielskim, 

serdecznie dziękując wszystkim za przybycie na dzisiejsze obrady. Dziękuję bardzo. 

 

 

Na tym zakończono obrady Sesji. 

 

 

Przewodniczący Rady  

Gminy Osiek Jasielski 
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